

河内/河南/宁平/山罗

HANOI/HANAM/NINH BINH/SON LA

Tour Code: VGB



Vietnam
越南



Bai Dinh Pagoda
白亭寺



The Heart Tea Hill
心形绿茶山



Dai Yem Waterfall
大燕瀑布

世界之最
最大的庙 & 最长的玻璃桥
Biggest Temple & Longest Glass Bridge In The World

The Bach Long Bridge
白龙玻璃桥

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Tam Chuc Pagoda
三祝寺



Bai Dinh Pagoda
白亭寺



Thung Khe Pass



SCHEDULE

D1 ARRIVAL HANOI (MOB)

- ☑ Transfer to hotel check-in

D2 HANOI HA NAM NINH BINH HANOI (B/L/D)

- ☑ Tam Chuc Pagoda
(Included VIP Buggy + VIP Boat Trip)
- ☑ Bai Dinh Pagoda
(Included Buggy + Entrance of Pagoda)

D3 HANOI SON LA (B/L/D)

- ☑ Thung Khe Pass -
Best View Stop for Moc Chau
(Rest Stop after 2.5 hours Journey)
- ☑ The Heart Tea Hill
(Included Costume Experience)

D4 SON LA HANOI (B/L/D)

- ☑ The Bach Long Bridge
(Inc. entrance fee)
- ☑ Dai Yem Waterfall

D5 HANOI DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine :

- ★ Hanoi Sen Buffet
- ★ Chinese Cuisine
- ★ Vietnamese Cuisine



4 ★ HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Chalcedony Hotel Hanoi Or Similar Class x3 Nights
- ✓ Muong Thanh Holiday Or Similar Class x1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

HA NAM

- ◆ **Tam Chuc Pagoda** - Considered as the largest temple of the world & one of the most famous Buddhist complexes in Vietnam, with thousands of meticulously assembled stone paintings by skilled craftsmen. Nearly 20 years ago, water conservancy workers discovered that there were many wooden pillars, stone pillars, etc. Some wooden pillars are more than 1 meter in diameter. There is also Tam Chuc Pavilion in the middle of the lake. According to archaeologists' initial, Tam Chuc Pagoda has a history of more than 1,000 years. In 2001, the Prime Minister approved the restoration of Tam Chuc Pagoda. In 2013, Tam Chuc Pagoda was selected as a national tourist area.

NINH BINH

- ◆ **The Bai Dinh Pagoda** - which has a history of thousands of years, is located in a place near the tourist attraction Ninh Binh. On the beautiful hillside, The Bai Dinh Pagoda is not only huge in size, but also has the largest 13-stories Pagoda in Asia. The Bai Dinh Pagoda enshrines the golden statue of Buddha Sakyamuni. Under the limestone peak to the left of the tower, there are also several dark caves dedicated to fairies hidden, with strange stalactite landscapes and peaceful scenes in the caves. The atmosphere makes visitors feel as if they are in a fairyland. On the hillside is also enshrined a 33-meter-high, 100-ton statue. The largest bronze statue of Bu Dai Monk in Asia, it is said that Bu Dai Monk is the incarnation of Maitreya Buddha, and the image is usually a face with a smile, carrying a cloth bag, it has the meaning of making money and accumulating wealth in harmony, so it is regarded as wealth by the people.

SON LA

- ◆ **Thung Khe Pass** - It's a great ideal place to stopover on the way to Moc Chau. From here you will surprise by the beautiful view and visit a small local market to enjoy the grilled eggs, grilled corn, and sticky rice "com lam", it is very attractive.
- ◆ **The Heart Tea Hill** - is known as the heart-shaped green tea plantation or Taiwan Tea Hill. The ant works of farmers makes inspiring source for many couples love to choose as a place to capture wedding photos.
- ◆ **The Bach Long Bridge** - Set as a second Guinness world record as it has the world's longest glass-bottom cliff side path. The glass-floored bridge is the latest tourist attraction in a highlands town well known for its undulating green tea hills and ethnic minority villages.
- ◆ **Dai Yem Waterfall** - one of the best historical landscapes to visit. Falling from the height of 100m, admiring breathtaking view the waterfall that entice with its natural beauty and mythical charm.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



The Bach Long Bridge
白龙玻璃桥



Dai Yem Waterfall
大燕瀑布



Tea Hill
绿茶山



精简行程

第一天 抵达河内 (机上用餐)

- ☑ 前往酒店登记入住

第二天 河内 河南 宁平 河内 (早/午/晚)

- ☑ 三祝寺 (含VIP电瓶车 + VIP船游)
- ☑ 白亭寺 (含电瓶车 + 宝塔门票)

第三天 河内 山罗 (早/午/晚)

- ☑ Thung Khe Pass - 木州最佳观景点 (行驶大约2小时半后的休息站)
- ☑ 心形绿茶山 (含传统服饰体验)

第四天 山罗 河内 (早/午/晚)

- ☑ 白龙玻璃桥 (含门票)
- ☑ 大燕瀑布

第五天 河内 回程 (早/机上用餐)



✓ 4早餐 / 3午餐 / 3晚餐

风味餐:

- ★ 河内Sen自助餐
- ★ 中式风味餐
- ★ 越式风味餐



4★ 酒店 (4晚)

- ✓ 河内玉髓酒店或同级 x3晚
- ✓ 孟青假日木州酒店或同级 x1晚

观光景点:

河南

- ◆ **三祝寺** - 位于河南省金榜县三星乡的三祝湖旅游区距河内60多公里。据传说,从前有7位天上的仙女下凡,被三祝山水有情的风景所吸引,忘了回去。天庭曾6次派神仙用钟声召唤她们回去。从此,有了“前六乐-后七星”的传说。三祝寺前的湖上有6座山,如同天庭的6口钟,其后有日夜发光的7座山,像7位仙女一样美丽。数千年前,古人选择三祝为虔灵建筑建设之地。近20年前,水利工人发现三祝湖里有很多木柱、石柱等,有的木柱直径1米多。湖中间还有三祝亭。根据考古学家的初步结论,三祝寺有1000多年的历史。2001年,政府总理批准修复三祝寺。2013年,三祝寺入选国家级旅游区。

宁平

- ◆ **白亭寺** - 距今已有千年历史的越南白亭寺雄踞在旅游胜地宁平附近一处风景绝美的山坡上,白亭寺不但面积巨大,还建有一座亚洲最大的13层佛塔,白亭塔里供奉着佛祖释迦牟尼金身像。在塔左侧的石灰岩山峰下还隐藏着几个供奉仙女的幽暗洞穴,洞穴里奇特的钟乳石景观和宁静的气氛使游客仿佛身处仙境。山坡上还供奉着一尊高33米、重达100吨的亚洲最大布袋和尚铜像,传说布袋和尚为弥勒佛的化身,形象通常为脸带笑容,手提布袋,有和气生财、累积财富的意味,因此被民间视为财神供奉。

山罗

- ◆ **Thung Khe Pass** - 前往木州途中的休息点,是观望木州景色最佳的点。在这可品尝到少数民族卖的烤鸡蛋、烤玉米、烤糯米饭(沾花生粉)、烤肉等等的,体验比较原始地道的风情。
- ◆ **心形绿茶山** - 被称为心形绿茶园或台湾茶山。农民的蚂蚁作品成为很多对新人的灵感来源,喜欢选择作为拍摄婚纱照的地方。
- ◆ **白龙玻璃桥** - 荣获了吉尼斯世界记录,因为它拥有世界上最长的玻璃底桥,由290米吊桥和342米悬崖边栈道组成,吊桥的桥面离地150米。
- ◆ **大燕瀑布** - 是萝省木州高原上流淌着的美丽丝带,称为肚兜瀑布或姑娘瀑布。从100高米的山崖多条水流倾泻而下,整个肚兜瀑布看上去像白茫茫的水帘一样,既壮观又有诗意。



Hanoi Buffet
河内自助餐

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 河内 HANOI ·



货币 Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾= 马币 0.18 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different 	Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南(河内) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: